
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 9. december 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 264
Ministeren bedes redegøre for omfanget af voldtægtssager, der oprettes og
ender som undersøgelsesnumre, herunder om ministeren vil overveje at for-
pligte politiet og anklagemyndigheden til at lade undersøgelsesnumre fsva.
voldtægtssager indgå i de officielle statistikker, så det står mere klart, hvilken
type sager, der ender som undersøgelsesnumre, og hvilke sager der bliver vi-
dere behandlet i systemet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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